
2022-10-16 Protokoll styrelsemöte Örserums IK  

Närvarande: Eva, Louise, Eric, Jane, Anna, Jessica  

Frånvarande: Ann-Britt 

1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen.  

 

2. Fotboll 

• Fortfarande många spelare i fotbollstruppen som inte betalat in medlemsavgift 

och träningsavgift.  

• Vi har fått fråga om föreningen vill delta i en fotbollscup som dras av GAIS. 

Vi är positiva till att undersöka det vidare i dialog.  

 

3. Sektion motion 

En barnledarutbildning hölls i veckan, med en stor del av våra barnledare. 

Ledarutbildningen genomfördes av RF-SISU.  

 

Vi har beställt ledarkläder som ledarna kan ha när de leder passen. Under hösten 

kommer vi även genomföra HLR/första hjälpen-utbildning samt en ledarträff till.  

 

4. ÖIK-festen 

Planeringen inför festen fortgår, festgruppen ses regelbundet. Vi resonerar lite om 

summan för att delta på festen. Anmälan och betalning via Swish innan festen.    

 

5. Värmepannan 

Vi behöver beställa pump och söka bidrag för detta via kommunen. Vi sätter igång 

detta arbete framåt, undersöker möjligheterna till bidrag och sedan beställning.  

 

6. Valberedning 

Vi har fortfarande inte fått några anmälningar till valberedningen. Vi funderar på att ta 

upp frågan på ÖIK-festen. Jessica lägger ut vädjan på FB.  

 

7. Träningsavgift 

Verksamheter som vi prövar, exvis buggen, betalar man inte träningsavgift men man 

behöver vara medlem. När verksamheterna blir en del av ordinarie verksamhet ska 

man betala träningsavgift.  

 

8. Övriga frågor 

• Vi funderar på om det är några samlingar vi haft som kan bli lärgrupper. 

• Förslag lyfts om rökfri- och snusfri anläggning, vilket styrelsen inte är ense om 

ifall det ska införas även snusfritt på anläggningen. Frågan bordläggs.  

• Ventilationen är nu justerat till att bara vara igång när det är aktivitet på 

anläggningen.  

• Vi ska efterfråga bilder kopplat till föreningen samt ska försöka samla in 

berättelser kring föreningen. 

Nästa möte: 6 november 16.30 

Vid protokollet 

Louise Alm-Ödeen, sekreterare  Jessica Trygg, ordförande 


